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Studentorganisasjonen ved 

Universitetet i Stavanger 

StOr - 971 340 738   

  

  

  

Protokoll fra studentparlamentsmøte 01.11.2023 

 

  

Tilstede studentparlamentet 

 

Ayda Omar, Igor Bondarenko, Emad Omar, Kari Eide (supplering), Magnus Solberg, Kornelius Vold, 

Montgomery Jacobsen, Kristin Lode, Joar Landa, Thomas Matre, Joar Rodrigues de Miranda, Hedda Josefine 

Bruncell, Mona Watson, Benjamin Hagen, Mathilde Kernan, Benedicte Molnes, Amalie Knudsen Lindahl.  

 

Tilstede på bakbenk  

Jakob Vevatne (nestleder StOr), Mathilde Severinsen (Velferds og læringsmiljø ansvarlig i StOr), Marija 

Pedersen (utdanningsansvarlig i StOr), Anav Sivertsen (Faddersjef 2024),  Andreas Espevik (Faddersjef 2023), 

Elisabeth Faret (direktør SiS), Eira Aas Eide (styreleder SiS), Ragnhild Rørstad (kontroll og kvalitetskomiteen),  

Kristina Renberg (markeds og kommunikasjonssjef SiS), Fredrik Monclair Pedersen (tolk), Knut Solvig (UiS 

styret),  Ragnhild Sauge Torpe (UiS), Kevin Tysdal (UiS), Jonas Molde Hollund (ordstyrer) 

 

 

15 stemmeberettigede ved møtestart. 17 etter supplering.  
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Saksliste 

 

00/23 Mat  16.00-16.30 

00/23 Faste punkter på dagsorden 16.30-16.45 

60/23 Supplering av Kulturlista 16.45-16.50 

61/23 Stolpetimen 16.50-17.10 

62/23 Fadderrapport 2023 17.10-17.40 

63/23 Fadder søker om StOrs særvilkår 17.40-18.00 

00/23 Pause  18.00-18.15 

64/23 Fadder budsjett 2024 18.15-18.30 

65/23 Revidert regnskap 2022 18.30-18.40 

66/23 Revidert budsjett StOr 2023 18.40-19.00 

67/23 Forslag til kriterier for tildeling av driftsmidler 19.00-19.30 

00/23 Pause 19.30-19.40 

68/23 Rabattert treningssenter for studenter 19.40-19.50 

69/23 Resolusjon - Gratis norskspråkkurs  19.50-20.10 

70/23 Resolusjon – Kantine 20.10-20.20 

00/20 Eventuelt    

00/20 Møteevaluering    

 

Tiden kan fravike fra sak til sak / Estimated time can deviate from case to case 

Hilsen Arbeidsutvalget, Studentorganisasjonen StOr ved Universitetet i Stavanger  

Joakim Reinshol Ramsland – Leder   

Jakob Meyer Vevatne – Nestleder  

Marija Pedersen – Utdanningsansvarlig   

Mathilde A. Severinsen - Velferd og læringsmiljøansvarlig 
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Konstituering 

 

Valg av møteleder, bisitter og tellekorps  

Arbeidsutvalget foreslår: 

 - Møteleder: Jonas Molde Hollund  

 -  Tellekorps: Organisasjonskonsulent og KK 

 

Godkjenning av innkalling.  

Godkjennes med eventuelle merknader som fremkommer i møtet  

 

Melding av saker under ‘’eventuelt’’.  

Eventuelle nye saker på dagsorden må godkjennes.  

 

Sak om arealer og linjeforeningsrom ble foreslått 

 

Godkjenning av saksliste.  

Orienteringer er foreslått flyttet til etter sak om parkering.  

 

Godkjenning av protokoll fra forrige møte i Studentparlamentet.  

Protokolltilførsel skal leveres skriftlig og leveres møteleder innen sakens avslutning. 

 

OBS!: Det er lagt ved protokoll fra e-postvedtak om studentvalget i samme dokument som protokoll 

fra sist møte.  

 

  

   

Forslag til vedtak: 

Valg av møteleder, innkalling, eventuelle saker, saksliste, dagsorden og protokoll godkjennes med de 

endringer som måtte fremkomme i møtet.   

 

Merknader 

Arealsak ble godkjent og satt på sakslisten.  

Sak om norskopplæring ble flyttet frem på sakslisten 

Protokoll hadde et punkt om avslutningsdato for studentvalget som var feil.  

 

Helhetlig vedtatt.  
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 Sak 60/23 Supplering av Kulturlista 

Saksbehandler Kulturlista 

Vedlegg  Ingen 

   

   

Bakgrunn 

 

Etter studiestart har vi fått inn en ny person, Cecilia Erixon, som vi gjerne vil få supplert og gjort 

til medlem. 

 

 

Forslag til vedtak  

 

Kulturlisten ønsker å supplere inn Cecilia Erixon, slik at den helhetlige listen ser slik ut: 

 

Kulturlista 

Hedda Regine Holstad Dyrnes 

Magnus Schjølset Solberg 

Elise Brekke 

 

Kari Eide - vara 

Cecilia Erixon – vara  

Tomas Björn – vara  

 

Venstrealliansen ønsker å supplere inn følgende vara-representanter 

Steffen Johannesen  

Daniel Poleanski  

Hannah Owe Hope 

 

Enstemmig vedtatt med 15 stemmer 
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Sak 61/23    Stolpetimen 

Saksbehandler Leder og utdanningsansvarlig 

Vedlegg  Invitasjon til høring - forslag om flytting av stolpetimen 

   

   

Bakgrunn 

Ordningen med stolpetime ble innført ved UiS i 2006, og det ble da bestemt at tidsrommet mellom 

kl. 12-14 på tirsdager skulle være forelesningsfrie og reservert for at studenter skal kunne drive 

studentmedvirkning og – aktiviteter i sin studiehverdag. Siden 2006 har antall studenter vokst 

betraktelig, og samtidig uproporsjonalt med bygningsmassen bør tidsrommet for stolpetimen 

revideres. 

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet legger frem forslag i møtet.  

 

Forslag til vedtak fra Liberal Moderat Liste (LM) 

Studentparlamentet støtter forslaget til utdanningsdirektøren om å flytte stolpetimen fra dagens kl. 

12-14, til kl. 14-16 fra og med høsten 2024. 

 

Forslag til vedtak fra Venstrealliansen (VA) 

Studentparlamentet ønsker å beholde stolpetimen på tirsdag kl 12-14 for å tilrettelegge bedre for 

studentaktiviteter.  

 

Forslag til vedtak fra ISU (ISU) 

Flytte stolpetimen fra 10-12 på morgenen. 
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Voteringsorden:  

Alle tre forslag voteres over i første runde – og den med minst stemmer fjernes.  

Deretter voteres det på ny over de to forslagene som er igjen. Ved stemmelikhet voteres det over de 

to med minst stemmer.  

Til slutt voteres det for og imot det gjenstående forslaget.  

 

1. runde: VA sitt forslag fikk 8 stemmer, LM og ISU sitt forslag fikk 4.  

2. runde: ISU vs LM. ISU fikk 10, LM fikk 5.  

 

Runde 3: VA sitt forslag 

For: 10 

Mot: 7 

 

Det ble vedtatt at studentparlamentet ikke ønsker å flytte stolpetimen.  
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Sak 62/23    Fadderrapport 2023 

Saksbehandler Fadder 

Vedlegg  Fadderrapport 2023  

   

   

Bakgrunn 

 
Fadderfestivalen 2023 ble avviklet i hele uke 33. Vedtekter for Studentorganisasjonen ved 
Universitetet i Stavanger, StOr sier følgende: «Faddersjef skal avgi en skriftlig rapport for arbeidet 
som er gjort i inneværende periode. Denne skal presenteres på første eller andre 
studentparlamentsmøte etter avvikling av semesterstart.»  
 

Rapporten er lukket og sendes til parlamentet i en egen mail.  

 

   

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet tok rapporten til orientering.  
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 Sak 63/23    Fadder - Lukket sak  

Saksbehandler Fadder 

Vedlegg   

   

   

Bakgrunn 

 

    

Forslag til vedtak  

 

 

 

   

 

Pause etter denne saken 
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Sak 64/23    Fadder budsjett 2024 

Saksbehandler Fadder 

Vedlegg  Fadder budsjett 2024 

   

   

Bakgrunn 

 

Fadderstyret skal i henhold til vedtektene legge frem et budsjett for studentparlamentet på første 

studentparlamentsmøte på høstsemesteret. Da vi ikke hadde faddersjef på det tidspunktet, kommer 

denne saken nå. Dette budsjettet er et utgangspunkt for økonomien til Fadder, slik at de kan sette i 

gang med arbeidet med Fadderfestivalen. Budsjettet vil bli revidert i løpet av vårsemesteret slik at en 

tar høyde for de satsningene Fadder og parlamentet ønsker.  

 

Fadders budsjett er en lukket sak.  

 

Budsjettet sendes derfor kun til påmeldte parlamentsmedlemmer, og legges ikke med de ordinære 

sakspapirene.  

   

 

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet vedtok Fadders budsjett for 2024.  
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 Sak 65/23    Revidert regnskap 

Saksbehandler Organisasjonsrådgiver 

Vedlegg  Revidert regnskap 2022 

 

 

Bakgrunn 

 

Regnskapet for 2022 er ferdigstilt og er godkjent av revisor. Studentparlamentet skal derfor i henhold 
til styringsdokumentene godkjenne regnskapet med revisors beretning.  
 
Men – vi har ikke fått alle dokumentene på plass, så dette ettersendes.  
 
 

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet godkjente revidert regnskap for 2022.  
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Sak 66/23    Revidert budsjett for StOr 

Saksbehandler Organisasjonsrådgiver 

Vedlegg  Revidert budsjett 2023 

 

 

Bakgrunn 

 

StOr har hatt en del økte utgifter som er knyttet til en ekstra person i arbeidsutvalget. Det er og 

brukt mer penger på enkelte satsninger, der flere av disse er knyttet opp mot inntekter vi har sikret 

gjennom diverse samarbeid. Revidering av budsjettet så sent i året skyldes rett og slett at det er 

behov for noen justeringer for å sikre at vi kan gjennomføre de planlagte aktivitetene ut året, 

samtidig som en ønsker at budsjettet skal stemme overens med de faktiske tallene.  

 

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet vedtok revidert budsjett for StOr for 2023.  
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 Sak 67/23    Forslag til kriterier for tildeling av driftsmidler 

Saksbehandler Leder 

Vedlegg  Retningslinjer for tildeling av driftsmidler 

   

   

Bakgrunn 

Velferdstinget i Stavanger har vedtatt er de vil opprette en budsjettfordelingsmodell for å dele ut 

driftsmidler til alle institusjonene i Stavanger. Dette gjør at StOr vil mota en sum som videre skal 

fordeles til linjeforeninger og studentorganisasjoner i form av driftsmidler.  

 

I den forbindelse må studentparlamentet lage et regelverk for hvordan disse organisasjonene skal 

kunne mota midlene.  

 

Arbeidsutvalget ber også om en tillatelse til å ta skjønnsmessige vurderinger dersom organisasjoner 

gjør feil i søknadsprosessen, leverer sen søknad eller bryter andre forhold i Retningslinjer for 

tildeling av driftsmidler. Dette grunnet at det er en ny prosess både for AU og organisasjonene, og 

det kan forekomme uforutsette utfordringer, samt fristen er noe kortere enn hva organisasjonene 

har hatt tidligere år.  

 

 

Forslag til vedtak 

 

Forslag 1: 

Studentparlamentet vedtar Retningslinjer for tildeling av driftsmidler 

 

Forslag 2: 

AU får søknadsprosessen til driftsmidler 2024 lov av studentparlamentet til å ta skjønnsmessige 

vurderinger dersom organisasjoner gjør feil i søknadsprosessen eller leverer sen søknad. 

 

Igor Bondarenko gikk, 16 stemmeberettigede igjen.  

 

Vedtatt med 16 stemmer.  

  

Pause etter denne saken  
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Sak 68/23 Rabattert treningssenter for studenter 

Saksbehandler Kulturlista 

Vedlegg  Ingen  

   

   

Bakgrunn 

Stavanger-studenter som ikke har campus på Ullandhaug mangler et rimelig treningstilbud i 

nærområdet. Vi har sjekket prisene på treningssentrene nærmest Bjergsted, BI, Noroff, VID, og 

Kunstskolen. Her er månedsprisene for de forskjellige: 

 

Evo: 419 kr 

Sky fitness: 349 kr 

Sats: 543 kr 

Xfit: 349 kr 

 

Selv med bindingstid hos SiS sportssenter blir det 584 kr i måneden inkludert bussbillett, dette 

er ikke gunstig for en studentlommebok. På Bjergsted er det et behov for et rimelig, lokalt 

treningssenter. 

 

Forslag til vedtak  

 

StOr sammen med SiS skal forhandle en avtale med et av disse treningssentrene for en rimeligere 

studentpris. 

 

Det ble sendt inn nytt forslag til vedtak fra Kulturlisten under møtet:  

 

Studentparlamentet ber StOr om å kontakte aktuelle treningssentre som de kan inngå et lokalt 

tilbud for studentene ved det kunstneriske fakultet.  

 

Dette ble enstemmig vedtatt.  
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Sak 69/23    Gratis norskspråkkurs  

Saksbehandler ISU 

Vedlegg  Gratis norskspråkkurs  

   

 

Bakgrunn 

Gratis norskspråkkurs  

  

Nå som studenter utenfra EØS og Sveits må betale skolepenger så øker det ansvaret hos norsk 

akademia til å legge til rette for studenter som kommer til Norge for å studere.  

  

I løpet av et studieløp kan en student gradvis nå B2-nivå etter 4 semestre med norskopplæring. Dette 

vil forberede en student på arbeidslivet da det ofte er et krav om å skrive og forstå norsk flytende. 

Dersom internasjonale studenter har muligheten til å lære norsk, åpner dette dermed døren til flere 

jobbmuligheter - noe som er essensielt for studentenes økonomiske situasjon. Denne muligheten er 

betinget på 1) tilgjengelighet, og 2) kostnad. For at internasjonale studenter skal ha muligheten til å 

lære norsk er det viktig at utdanningsinstitusjonen de studerer ved har et godt og rimelig tilbud for 

dem. 

  

Språkkurs spiller en viktig rolle for å gi internasjonale studenter en inngang til norsk samfunn og 

kultur. Da kunnskapsdepartementet foreslo endringer i lov 1. april 2005 nr. 15, skrev de i 

høringsnotatet at «internasjonale studenter er generelt et positivt bidrag til et mangfoldig 

studentmiljø. Slike studenter gir også et potensial for å rekruttere kompetent arbeidskraft, og 

studenter som reiser tilbake til sitt hjemland etter studieopphold, kan legge til rette for styrkede 

kulturelle og økonomiske forbindelser mellom Norge og andre land.»* For at de internasjonale 

studentene som kommer til Norge skal kunne ha et ønske om å ville bygge kulturelle forbindelser 

med Norge når de drar hjem, må norsk utdanning ha lagt til rette for en god studietilværelse. En 

måte å oppnå dette på er å bygge et forhold til den norske kulturen, noe en felles språkforståelse kan 

bidra til. Dersom internasjonale studenter har muligheten til å lære norsk kan de derfor lettere bygge 

relasjoner, noe som vil fremme deres forbindelser til Norge og være med på å fremme Norge som en 

internasjonal samarbeidspartner. 

  

ISU ser det som høyst nødvendig at alle eksisterende norskkurs som allerede er tilbudt av 

universitetene for utenlandske studenter er gode og skal tilbys gratis på alle nivåer. 



STUDENTPARLAMENTET 
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* https://www.regjeringen.no/contentassets/8642010d33f444159f766280419c4399/horingsnotat-

om-innforing-av-studieavgifter-for-studenter-fra-land-utenfor-eos-omradet-eller-sveits-mm.pdf 

  

 

 

Forslag til vedtak  

 

Dette ble vedtatt som en resolusjon med 15/17 stemmer.  

 

Denne saken var flyttet til tidligere på sakslisten. Vi har derfor 17 stemmer,  

da ingen hadde forlatt møtet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

https://www.regjeringen.no/contentassets/8642010d33f444159f766280419c4399/horingsnotat-om-innforing-av-studieavgifter-for-studenter-fra-land-utenfor-eos-omradet-eller-sveits-mm.pdf
https://www.regjeringen.no/contentassets/8642010d33f444159f766280419c4399/horingsnotat-om-innforing-av-studieavgifter-for-studenter-fra-land-utenfor-eos-omradet-eller-sveits-mm.pdf
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Sak 70/23    Forslag om rimelig mat fra SiS-kantine 

Saksbehandler Venstrealliansen 

Vedlegg  Proposal for Cheap-food provision from SiS canteen 

   

   

Bakgrunn 

 

Venstrealliansen har sendt inn en resolusjon om mat i SiS kantinene.  

   

Forslag til vedtak  

 

Punktene tas inn i Platform for læringsmiljø og velferd.  

 

Denne saken ble utsatt enstemmig.  
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Eventuelle saker 

 

For et mer systematisk arbeid med rom til studentforeninger ønsker TekNat listen en innhenting av 

informasjon relatert til bygg og areal forvaltning tilknyttet student aktivitet. Denne informasjonen skal 

brukes av StOr i samarbeid med medlemmer av student parlamentet for å fremme en sak angående student 

areal for møte i student parlamentet 06/12/2023. Nødvendig informasjon for utredning av denne politikken 

inkluderer, men er ikke begrenset til: 

- Linjeforeninger som per dags dato har rom. 

o Størrelse av disse rommene. 

o Antall sitteplasser. 

o Hvor disse rommene er plassert. 

- Rom og student arealer som det planlegges å fjerne midlertidig eller permanent. 

- Hva ABA og UiS forventer av rom og areal til studentorganisasjoner etter velferdsbygget blir 

ferdigstilt. 

- Universitetet sin midlertidige plan for studieareal for studentforeninger som mister areal. 

- En subjektiv vurdering av rommene som nå er disponert til studentforeninger. 

o Fysisk læringsmiljø. 

o Fasiliteter som er tilgjengelig … 

- Allokering av rom til undervisning som er planlagt, men ikke blir avholdt. (Sløst kapasitet) 

o % av tiden klasserom står ledig i følge timeplan kontoret (mellom 8-16) 

o % av tiden klasserom står ledig (mellom 8-16) 

 

Forslaget som fremmes av StOr ved neste møte skal som et minimum ha utredet konsekvensene av og 

utforsket mulighetene ved: 

- Å ta ansvaret for booking fra timeplan kontoret, og gi det til forelesere. 

- Omgjøring av klasserom til rom for studentforeninger. 

- Omgjøring av grupperom til rom for studentforeninger. 

 

Inntil denne saken behandles av studentparlamentet skal StOr jobbe for at ingen linjeforeninger mister sine 

rom uten midlertidige erstatning av areal, samt en dato for når organisasjonen kan forventet nytt fast areal. 

 

 

Vedtak fra møtet:  

 

Saken ble vedtatt, men uten tidsrammen som ble foreslått i saken.   
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Møteevaluering  

 

Kjekt møte 

 

 

 

 

  

   


